
Referat fra bestyrelsesmøde i afd. 26 den 8.8.2022. 

 

1. siden sidst 

Garager og cykelskure er malet, det ser fint ud. 

Indgået post drøftet.  

2. Påtegning af budget 

Budgettet, der skal behandles på afdelingsmødet blev påtegnet. 

Bestyrelsen er lovet et møde med henblik på at gennemgå budgettet. 

3. Afdelingsmødet 

Bestyrelsen vil gerne have mange med til afdelingsmødet, og foreløbigt er der arrangeret spisning 

før mødet og transport til mødestedet. Det er vigtigt at beboerne bruger deres indflydelse. 

Bestyrelsens forslag til Ordensreglement blev gennemgået og et forslag om at omlægge den 

nedlagte legeplads mellem nummer 11 og 13 til græs blev drøftet. 

4. Møde med Søbo om afdelingens fremtid. 

Pw. 


